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Föreningen Torpet Lugnet                 

 

Protokoll nr 5 från Styrelsemöte  2023-01-18 

 

Närvarande: Eva-Charlott Ekesäter, Ruban Sivanesan, Anna Wenström, Leif 

Forsstedt samt Owe Eriksson.  

Anmält förhinder: Krister Johansson, Jens Fagerberg.  

Ej närvaro:  Steinar Aadnekvam, webmaster Christer Boije 

 

1.  Mötes öppnande  

Eva-Charlott Ekesäter hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

Därefter genomgicks dagordningen som godkändes. Föregående protokoll 

godkändes och lades till handlingarna. 

2. Mötesfunktionärer: 

Till protokolljusterare utsågs Eva-Charlott Ekesäter och Anna Wenström. 

3. Möten och aktiviteter: 

Årsaktiviteter och mötesschemat diskuterades och fastställdes för 2023.  Skall 

läggas ut på hemsidan. Owe Eriksson fick i uppdrag att skapa en annons för 

aktiviteten ”Ärtsoppan”. 

4. Priser för medlemsträffarna 

Styrelsen diskuterade och beslöt om en prisjustering för träffarna enligt: 

Ärtsoppan – 70 kr, Kräftskivan – 90 kr, Oktoberfesten -100 kr, och 

Surströmmingsskivan – 90 kr. Luciafesten utgår och ersätt med HDV:s 

Julmarknad 

5. Ekonomi: 

Ekonomin är fortsatt god i föreningen. 

6. Seniorveckan i Botkyrka – 18 - 22 september  

Styrelsen beslutade att även detta år ordna en aktivitet vid Torpet med en 

samverkan med Hallunda Daglig Verksamhet. Owe Eriksson fick uppdrag att 



2 
 

undersöka och samla info om detta. Preliminärt datum 18 september kl 11-15 för 

Torpet Lugnet. Webmastern Christer Boijes idé är att ha en bokbytardag samt en 

fotoutställning i huset.  

8. Övrigt  

Styrelsen tycker att vi ska sikta in oss på att värva nya medlemma till föreningen 

genom någon aktivitet för målgruppen barnfamiljer.  

9. Nästa styrelsemöte Onsdagen den 22 februari kl 18.30.  

Vem fixar kaffet? 

Några punkter på nästa möte 

- Utvärdering av ”ärtsoppan” 

- Fotografering av styrelsen 

- Årsmötesunderlag – Dagordning, Verksamhetsberättelse, Verksamhetsplan, 

Resultat-och balansräkning, Budget 2023 samt Revisionsberättelsen 

- Hur attraherar vi barnfamiljer som medlemmar och nyttjare av Torpet? 

- Seniorveckan – nya idéer till aktiviteter   

- Byte av kassör – status 

- Nytt swisch-nummer-status 

Protokollförare: 

 

……………………………. 

Ruban Sivanesan 

 

 

Justerare: 

 

………………………………  …………………………………… 

Eva-Charlott Ekesäter   Anna Wenström 
 



 

Föreningen Torpet Lugnet 

Protokoll nr 2                Styrelsemöte 2023-02-22 

Närvarande: Eva-Charlott Ekesäter, Krister Johansson, Ruban Sivanesan, Anna 

Wenström, Leif Forsstedt, Owe Eriksson, Jens Fagerberg, Christer Boije 

Ej närvaro: Steinar Aadnekvam, 

1. Mötes öppnande 

Eva-Charlott Ekesäter hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. Därefter 

genomgicks dagordningen som godkändes. Föregående protokoll nr 1 godkändes 

och lades till handlingarna. 

2. Mötesfunktionärer: 

Till protokolljusterare utsågs Eva-Charlott Ekesäter och Jens Fagerberg. 

3. Ekonomi: 

Kassören Krister Johansson redogjorde för föreningens ekonomi, som fortsatt är 

god. Elkostnaderna har dock rakat i höjden, vilket föranledde en diskussion om en 

höjning för medlemsavgiften från nuvarande 150 kr till 200 kr. Denna höjning 

kommer att föreslås på årsmötet den 4 april. 

Det beslöts att skaffa ett förenings-Swish-konto för Torpet. Hänsköts till den nye 

kassören att fixa detta. 

3. Förberedelse för årsmötet: 

Årsmöteshandlingar: Verksamhetsberättelse, Verksamhetsplan, Resultat och 

Balans-räkning och Budget för 2023 gicks igenom och fastställdes. 

Revisionsberättelsen återstår i nuläget Årsmöteshandlingar skall skickas till 

medlemmarna 2 veckor innan årsmötet. 

Årsmötet är tisdagen i 4 april kl 19 i Torpet. Föredragande på årsmötet är 

ordföranden om ingen annan kandidat tar på sig ansvaret att leda årsmötet. 

4. Utvärdering av ”Ärter med punsch”-aktiviteten 

Välbesök och en trevlig fest med ca 17 deltagare Styrelsen tackade Anna Wenström 

som ordnat den lyckade festen. 



5. Seniorveckan 

Beslutades att även detta år medverka tillsammans med HDV under Seniorveckan 

(18 - 22 september) Förslag till föreningsaktiviteter är; Bokbytardag, Foto-

utställning, Torpet Lugnet quiz samt Torpets historia. Owe Eriksson har uppdraget 

att ”sälja in” aktiviteten hos kommunen samt om den antas utforma programmet 

vid Torpet Lugnet. Preliminärt datum 18 september kl 11-14. 

6.Övrigt 

Owe Eriksson fick i uppdrag att skapa en annons för att värva nya styrelse-

medlemmar. 

Anna meddelade att hon vill avgå från styrelsen vid årsmötet. Hon kan dock tänka 

sig vara adjungerad och fortsatt vara festfixare. 

Steinar Aadnekvam och Krister Johansson avgår också ur styrelsen. Krister skall 

lära upp Jens Fagerberg som ny kassör i föreningen. Övriga ledamöter Owe 

Eriksson och Leif Forsstedt fortsätter som adjungerade och Eva-Charlott Ekesäter 

och Ruban Sivanesan fortsätter i styrelsen. 

 

Protokollförare: 

……………………………. 

Ruban Sivanesan 

 

Justerare: 

…………………………   ………………………. 

Eva-Charlott Ekesäter     Anna Wenström 
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Protokoll från 

styrelsemöte  
i 

för. Torpet Lugnet  
Onsdagen 2023-08-09  

 

Närvarande: Eva-Charlott Ekesäter (ECE), Krister Johansson (KJ), adj. Owe 

Eriksson (OE), adj. Christer Boije (CB). Ej närvarande: Ruban Sivanen (RS), Jens 

Fagerberg (JF) adj. Anna Wenström (AW), adj, Leif Forsstedt (LF), 

1) Mötes öppnande 

ECE öppnade mötet och hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat 

2) Godkännande av dagordningen 

Den föreslagna dagordningen godkändes 

3) Val av ordförande, sekreterare och protokoll-justerare 

ECE valdes som ordförande för mötet, OE till sekreterare och CB och KJ till 

protokolljusterare 

4) Föregående mötesprotokoll 

Föregående protokoll godkändes utan anmärkning.  

5) Kassörens rapport, föreningens ekonomi  

Ekonomin är fortsatt god och under kontroll. Ca 54 000 kr på kontot. I nuläget 

finns 68 medlemmar i föreningen. KJ har börjat uppdatera och lägga över 

bokföringen till Vismas webbaserade bokföringssystem.  

Funktionen med e-fakturering gentemot kommunen fungerar i nuläget. Att 

göra massutskick fungerade bra i det gamla systemet dock ej i det nya. Ev. 

måste det gamla systemet tills vidare behållas för att fortsättningsvis användas 

för massutskick.  
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Någon överlämning av kassörsarbetet från KJ till JF har ej skett i nuläget. En 

första träff är dock bokad. 

Medlemsvård 

ECE kontaktar AW om hon behöver hjälp för att fixa till den populära 

Kräftskivan den 17 augusti.  

OE kontaktar Lars Westlin om han vill åta sig att ordna Surströmmingsfesten  

den 7 september. 

OE har kontaktat Sven-Gunnar Broström i samband med Seniorveckan i 

Botkyrka angående en historisk bronsålders-guidning i Torpet Lugnets 

omgivningar den 18 september. Lät positivt att han kunde ställa upp. OK till 

OE:s förslag att han belönas, om han ställer upp, med en burk Bornsjöhonung 

för sin insats (Ca 90 kr) 

6 ) Nästa möte   

Onsdagen 4 okt kl 18:30 

 

 

 

----------------------------------             

Eva-Charlott Ekesäter 

 

 

 

Justeras 

 

 

--------------------------------  ------------------------------------ 

Krister Johansson   Christer Boije  
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Protokoll från 

styrelsemöte 
•
I 

för. Torpet Lugnet 
Onsdagen 2023-10-11 

Närvarande: Eva-Charlott Ekesäter (ECE), Krister Johansson {KJL adj. Owe 

Eriksson (DE), adj, Leif Forsstedt (LF), Jens Fagerberg (JF),(delvis närvarande) 

Ej närvarande: Ruban Sivanen (RS), adj. Anna Wenström (AW), adj. Christer 


Boije (CB). 


Mötes öppnande 

ECE öppnade mötet och hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat 

1) Godkännande av dagordningen 

-jF ~pn,uie mötet. Den föreslagna dagordningen godkändes 

2) Val av ordförande, sekreterare och protokoll-justerare 

ECE valdes som ordförande för mötet, LF till sekreterare och JF till 

protokolljusterare 

3) Föregående mötesprotokoll 

Föregående protokoll godkändes utan anmärkning. 

4) Kassörens rapport, föreningens ekonomi 

Ekonomin är fortsatt god och under kontroll. > 50 000 kr på kontot en\. Kl 

En!. Bashar är nyckel på toan borta. Kommun fixar ny nyckel. 

Ingen kontakt med Kommun just nu. Vi betalar Kommun ca 100SEK lår i hyra. 

Föreningen betalar elen via Vattenfall. 
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5) Hallunda Daglig Verksamhet (HOV) Julmarknad den 12 dec. 

6) Oktoberfest 19 okt Owe gjort ny annons är klar. Skickas ut i helgen till 
medlemmarna. 

7) Bokbytaraktivitet Eva ':;charlott kollar med HOV 

v~ 
8) Swishkod-Aflmrs swishkod skall användas för medlemsavgifterna. Skall 
införas. Swishbetalning skall utgöra anmälan till planerad fest. 

9) Ölfesten Ingen ändring på texten i inbjudan. Endas medlemmar inbjudes. 

10) Medlemmar Ca 70 personer i dag. 

11) Inför nästa år a) Asyriska kulturcentret är aktivt intresserade av vår 
förening. Vi borde samarbeta mer. Owe har bra kontakt med deras förening. 
b) Mer aktiviteter för barn enl. !charlott. 3) Sten Westlin leder årligen 
surströmmingen. e) Styrelsen funderar på fler aktiviteter. 

hY)W Ih 1tc:f4 
~ 

12) Nästa möte 

N ästa möte 15 nov. 

.f'" Jens Fagerberg 
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Protokoll från 

styrelsemöte  
i 

för. Torpet Lugnet  
Onsdagen 2023-11-15  

 

Närvarande: Eva-Charlott Ekesäter (ECE), Ruban Sivanesan (RS), adj, Leif 

Forsstedt (LF), adj. Christer Boije (CB).  

Ej närvarande: adj. Anna Wenström (AW), Jens Fagerberg (JF) Krister Johansson 

(KJ), adj. Owe Eriksson (OE), 

Mötes öppnande 

ECE öppnade mötet och hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat 

1) Godkännande av dagordningen 

Den föreslagna dagordningen godkändes 

2) Val av ordförande, sekreterare och protokoll-justerare 

ECE valdes som ordförande för mötet, RS till sekreterare och ECE och CB till 

protokolljusterare 

3) Föregående mötesprotokoll 

Föregående protokoll godkändes utan anmärkning.  

4) Kassörens rapport, föreningens ekonomi  

Ekonomin är fortsatt god och under kontroll. I nuläget finns 70 medlemmar i 

föreningen. KJ har börjat utbilda JF i bokföringssystemet och målet är att JF tar 

över kassörsarbetet från och med årsskiftet.  
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5) Möten och aktiviteter 

OE har tagit fram ett förslag till Mötes-schema för år 2024. Fastställs på nästa 

styrelsemöte i januari. 

Styrelsen är positiv till att Torpet för tredje gången visas upp under 

Seniorveckan i Botkyrka. I år besöktes den av 60 personer. 10 st. färre än året 

innan. OE driver frågan gentemot kommunen. 

Bokbytaraktiviteten i Torpet under Seniorveckan kollas upp om det kan bli en 

eventuell fortsättning. 

6) Samarbete med andra föreningar mm 

Ambitionen under nästa år att samverka i någon trevlig aktivitet med någon 
invandraförening tex. Assyriska kulturföreningen, som besökte Torpet i samband 
med en ungdomsaktivitet vid Torpet i somras.   

Likaså att ordna någon barn-och ungdomsaktivitet under våren nästa år 

 

7 ) Nästa möte   

Onsdagen 17 jan kl 18:30 

 

 

Vid Protokollet 

---------------------------------- 
Ruban Sivanesan 

 

 

Justeras 

 

--------------------------------  ------------------------------------        
Eva-Charlott Ekesäter   Christer Boije  
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